
Styrgrupp C50 
 
 
Några noteringar efter tisdagens möte med Jens och Claes. 
 
Bertil och jag var med  från C50 samt Björn Karlsson som medlems-representant. 
 
 
Mötet hölls i en positiv anda. 
 
Vi framförde bl.a.  det positiva att man lyckats få banan i så bra skick trots den besvärliga våren. 
 
KOMMUNIKATION 
Den nya hemsidan för att förenkla kommunikationen blir inte klar denna säsong. 
 
Ett alternativ med info via Facebook diskuterades samt att ett utskick görs till berörda medlemmar, 
där de som vill ha information från C50 i fortsättningen skall anmäla sin mailadress till oss, detta för 
att klara reglerna för GDPR. På så vis kan vi skicka info till denna intressegrupp. 
Vi skall ta gram förslag på formulering av utskick. 
 
SPELET PÅ BANAN 
Möjlighet att växelvis starta från hål 1 och hål 10 utredas av  Jens liksom alternativet med olika kulör 
på flaggor beroende på lång / kort flaggplacering. 
 
Viss kritik har kommit till Jens för att greenerna är långsamma. Vi fick förklaringen att det erfordras 
vertikalskärningar för att få hårdare greener men att i dagsläget utföra detta innebär stor risk för 
svampinfektioner som kan orsaka långvariga problem med greenerna. Vi får acceptera de 
långsammare greenerna tills vädret tillåter erforderlig behandling. 
 
C50 TÄVLINGAR 
Vad gäller vårt spel i C50 fastslogs att vi följer årets spelschema med avslutande kanonstart i slutet av 
september. 
 
Vilka regler som skall gälla för nästa säsong vill Jens se över och lovar oss besked under september så 
vi vet vad som kommer att gälla när vi har årets höstmöte. Han uttalade att han inte har någon 
ambition till att ta bort något, men behöver en klar argumentation till andra intressegrupper som 
anser C50 är extra gynnade som förutom att få spela 2 ggr i veckan även kan förboka tider lika övriga 
(max 3/vecka). 
 
Klubben skall ta fram statistik på hur frekvent C50 spelare som spelar 2 ggr / vecka även bokar andra 
speltider, resultatet kan vara ett argument att vi inte förbokar fler rundor / vecka än övriga 
medlemmar 
 
Konstaterades att det inte är någon direkt koppling mellan att C50 spelar 2 ggr / vecka och vissa 
arbeten som läggs ner på banan. 
 
H50-H60-H70  
Enighet att dessa tävlingar skall hanteras av tävlings-kommittén.      
  
SPONSORER 
Vad beträffar våra sponsorer till C50 ses det inte som något problem utan kan fungera även 
fortsättningsvis. Samråd hålls för att inte kollidera med klubbens övriga sponsorer. 



 
STYRELSEN 
Styrelsen jobbar med olika förslag på lång- och kortsiktiga åtgärder för Banan, Parkeringen, Klubbhus, 
Maskinområde och Övningsområde 
Förslaget kommer att presenteras i god tid för att höstmötet skall kunna fatta beslut. 
 
SM-Vecka 2025 Dalarnas Golfförbund kommer att ordna SM-Vecka 2025. Totalt 19 tävlingar. Dessa 
tävlingar kommer att fördelas på ett antal klubbar, varav FBGK har målsättningen / skyldigheten att 
ställa upp för några av dessa.  En arbetsgrupp för detta håller på att tas fram. Närmare presentation 
om vad det kan innebära kommer inom kort. 
 
 
ÖNSKEMÅL från CLAES 
Jens får utstå en hel del ”gnäll” från olika håll i klubben  vilket inte bidrar till någon positiv anda. 
Synpunkter och goda förslag är naturligtvis välkomna men önskemålet är att man kommer med 
alternativa förslag på lösningar och inte bara klagar på allt som är fel.  ( gäller allmänt, inget klagomål 
på att någon i vår styrgrupp varit ”gnällig”) 
 
 
Noterat av 
 
Kent 
 


